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Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Iwona 

Łazarska, 

➢ Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji -  Monika Dudycz-Stefanowska, 

➢ Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Nieczepa, 
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➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Inspektor Wydziału Edukacji – Urszula Zabłocka, 

➢ Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak, 

➢ Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Katarzyna Judycka, 

➢ Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

2. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy oraz udzielenie lub nieudzielenie Burmistrzowi 

wotum zaufania z tego tytułu.  

3. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących do 

zakresu działania komisji. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 –  Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Olecko za 2021 rok oraz sprawozdanie  

finansowe za 2021 rok. 

Budżet gminy na 2021 rok uchwalono 18 grudnia 2020 roku z planowanymi dochodami w 

wysokości 126.282.448,88 zł, wydatkami w wysokości 133.260.253,79 zł i deficytem w 

wysokości 6.977.804,91 zł. W trakcie roku budżetowego plan dochodów zwiększono o 

6.516.278,00 zł, a plan wydatków o 8.632.878,00 zł. 
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Dochody ogółem to kwota 132.085.264,32 zł, zostały zrealizowane w 99,46%, tj. mniej w  

stosunku do planowanych o 713.462,56 zł, głównie z tego powodu, iż dotacje celowe w  

ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich zostały niewykonane.  

W dochodach ogółem dochody własne stanowiły 41,93%, dotacje celowe z budżetu państwa  

na zadania zlecone i własne 30,82%, subwencje ogólne 22,27%, dotacje na wydatki z  

udziałem środków z UE 1,69%, dotacje z innych źródeł 3,04%.  

Na wykonane dochody składają się między innymi takie środki, jak: 

➢ pozyskano z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 281.200,00 zł na  

dofinansowanie doposażenia pomocy dydaktycznych w szkołach podstawowych, na  

wzrost zadań szkolnych oraz dodatkowych zajęć wspomagających; 

➢ ze sprzedaży nieruchomości uzyskano 900.468,44 zł, z czynszów za lokale mieszkalne i  

użytkowe, najmu i dzierżawy nieruchomości – 2.266.640,15 zł; 

➢ dochody z podstawowych podatków gminnych: podatku od nieruchomości, rolnego,  

leśnego i od środków transportowych, to kwota 17.288.778,42 zł. Skutek obniżenia  

górnych stawek tych podatków to kwota 1.742.691,48 zł. Na mocy podjętych uchwał  

przez Radę Miejską udzielono zwolnień z podatku od nieruchomości na kwotę  

232.291,66 zł; 

➢ dotacja z budżetu państwa na przebudowę i budowę dróg gminnych – 1.703.095,44  

zł; 

➢ kontynuacja dofinansowania z budżetu państwa na przewozy autobusowe  

użyteczności publicznej – 1.768.798,16 zł; 

➢ wsparcie finansowe Banku Gospodarstwa Krajowego ze środków Funduszu Dopłat na  

przebudowę budynku komunalnego w Jaśkach – 342.602,83 zł; 

➢ dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na przebudowę boiska  

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 – 500.000,00 zł; 

➢ dotacja na projekty realizowane z udziałem środków europejskich w zakresie oświaty  

i MOPS – 1.198.987,34 zł. 

Wydatki budżetu gminy to kwota 134.436.428,22 zł, czyli 94,74% planowanych, które  

przeznaczono głównie na: 

1) pomoc społeczną i rodzinę – 42.787.715,64 zł (31,82%); 

2) oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą – 40.973.877,69 zł (30,47%); 

3) gospodarkę komunalną i ochronę środowiska – 11.328.001,01 zł (8,42%); 
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4) administrację publiczną – 9.923.035,59 zł (7,38%); 

5) transport i łączność – 10.138.046,45 zł (7,54%); 

6) kulturę fizyczną – 5.555.910,20 zł (4,13%); 

7) gospodarkę mieszkaniową – 4.554.676,67 zł (3,39%). 

Wydatki majątkowe stanowią 11,8% w wydatkach ogółem. Wydano 15.827.502,58 zł  

na inwestycje, w tym największe środki przeznaczono na: 

➢ drogi publiczne – 4.727.574,34 zł; 

➢ modernizację gminnych budynków komunalnych – 1.422.463,08 zł; 

➢ oświetlenie uliczne – 493.462,49 zł; 

➢ remont infrastruktury cmentarzy – 81.300,81 zł; 

➢ projekt „Rozwój e-Usług w Gminie Olecko” – 1.207.635,54 zł; 

➢ inwestycję „Modernizacja energetyczna budynku Przedszkola z Oddziałami  

Integracyjnymi Krasnal w Olecku” – 407.423,56 zł; 

➢ przebudowę boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej nr 2 w Olecku – 

1.423.416,99 zł; 

➢ zadania inwestycyjne sołectw – 301.233,53 zł. 

Łącznie zrealizowano około 80 różnych zadań inwestycyjnych, na które pozyskano 

dofinansowanie w kwocie około 6,1 mln zł.  

W ramach zadań inwestycyjnych i bieżących, zgłoszonych przez sołectwa finansowanych  

z wyodrębnionych środków stanowiących fundusz sołecki wydano 547.089,28 zł. Zwrot z  

budżetu państwa w br. wyniósł 132.877,04 zł (24,29%). 

Zadłużenie gminy na koniec 2021 roku wynosiło 44.094.000,00 zł, co stanowiło 33,38%  

wykonanych dochodów gminy. Obsługa zadłużenia gminy, to spłata rat kredytów i odsetek  

od zadłużenia oraz wykup papierów wartościowych. W trakcie roku stanowiło to kwotę  

4.220.005,71 zł, czyli 3,19% wykonanych dochodów.  

Biorąc pod uwagę zrealizowane dochody i przychody, wydatki i rozchody, budżet gminy  

za 2021 rok zamknął się deficytem w wysokości 2.351.163,90 zł a realizowany był zgodnie  

z podjętymi zarządzeniami burmistrza i uchwałami Rady Miejskiej w Olecku oraz w oparciu o  

ustawę o finansach publicznych. 

Do sprawozdania z wykonania budżetu gminy dołączono Informację o stanie mienia Gminy  

Olecko, która zawiera dane na początek i koniec 2021 roku. Wskazała, iż Skład Orzekający  

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie pozytywnie zaopiniował sprawozdanie z  
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wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz pozytywnie  

zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku w sprawie udzielenia  

Burmistrzowi Olecka absolutorium za 2021 rok. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zapytał w jakim stopniu zostały zwiększone wydatki na oświatę w 2021 roku w porównaniu 

do 2020 r. oraz jak to się ma do ilości uczniów na koniec września 2021 i 2020. Poprosił o 

informację ile gmina dokłada do zadań zleconych i czy tendencja jest malejąca czy rosnąca. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, iż wydatki w szkołach w gminie w 2020 r. wyniosły 28.834.980,70 zł, w 2021 

r. była to już kwota 30.453.971,52 zł. Liczba uczniów w klasach I-VIII, oddziałach 

przedszkolnych i innych formach wychowania przedszkolnego to 2.155 w 2020 r. oraz 2.158 

w 2021 r. Kosztowy wzrost wydatków na oświatę za rok 2021 w stosunku do roku 2020 

wyniósł 1.318.990,82 zł, czyli wzrost o 5,32%. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zapytał czy otrzymana subwencja pokrywa płacę. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

nie. 

Innych pytań ani uwag do sprawozdania nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Rozpatrzenie raportu o stanie gminy oraz udzielenie bądź nieudzielenie 

Burmistrzowi wotum zaufania z tego tytułu 

Inspektor Wydziału PR – Katarzyna Judycka  

krótko przedstawiła Raport o stanie Gminy Olecko za 2021 rok. Zgodnie z art. 28aa ustawy o 

samorządzie gminnym burmistrz co roku, do 31 maja przedstawia radzie raport o stanie 

gminy. Raport obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim, w 

szczególności realizację polityk, programów, strategii, jak również uchwał rady. W raporcie 

znajdują się obiektywne informacje o tym co zrobiono w 2021 r., jaki jest potencjał gminy na 

tle podobnych gmin, a także w którym momencie realizacji konkretnych strategii jest gmina. 

Raport o stanie gminy za 2021 rok zawiera w swojej treści omówienie zagadnień takich jak, 
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np. realizowane programy, polityki i strategie, budżet, inwestycje, infrastruktura i 

gospodarka komunalna, edukacja, sprawy społeczne oraz zdrowie i gospodarka. W bieżącym 

roku raport o stanie Gminy Olecko za 2021 rok został przedstawiony radzie zarządzeniem nr 

ORN.0050.90.2022 z dnia 27 maja 2022 r. Raport opracowany został w postaci 

elektronicznej, w formie strony internetowej, której adres opublikowany został w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Olecko w dziale Raporty o stanie gminy. Raport 

przygotowany został również w formie papierowej, w formie pliku PDF, którego treść 

stanowi załącznik nr 1 do zarządzenia. Raport rozpatrywany jest podczas sesji absolutoryjnej, 

nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, iż na wniosek radnych raport został przygotowany w formie papierowej oraz formie 

pliku pdf. Raport został wykonany tą samą metodologią, co raport w zeszłym roku i jest 

analizą porównawczą na tle gmin w całej Polsce o podobnych wskaźnikach 

makroekonomicznych i ludnościowych. Powiedział, że rok poprzedni był bardzo ciężki pod 

względem finansowym ze względu na panująca pandemię i mniejsze wpływy do budżetu. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

powiedział, że raport został przygotowany bardzo szczegółowo, który odzwierciedla 

rzeczywistość jeśli chodzi o potencjał gminy. Podoba mu się analiza porównawcza na tle 

innych gmin. Zauważył, że inflacja jest na wysokim poziomie i ciągle rośnie, co przełoży się na 

opłaty za energetykę, gaz i inne źródła energii. Gmina rozwija się, pozyskiwane są środki 

zewnętrzne do których dokładane są środki własne, co wiąże się z zadłużaniem gminy. Dodał, 

iż należy uważać układając budżet na 2023 r. z powodu zbliżającego się kryzysu, nie tylko w 

Polsce, ale również w Europie i na całym świecie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, iż zgadza się z wypowiedzią radnego. Należy zauważyć, iż w roku 2021 podatki 

od nieruchomości nie zostały podwyższone, a więc były mniejsze wpływy do budżetu. W 

2021 roku zostały udzielone ulgi od podatków na ponad 230 tys. zł. Wspomniał, iż jest 

inwestor zainteresowany założeniem działalności na terenie naszej gminy, z którego 

działalności byłyby duże wpływy z podatków do budżetu, a więc budowane byłyby dochody 

własne. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 
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powiedział, że jest zwolennikiem uchwalania podatków na poziomie maksymalnym. Jeżeli 

kogoś nie stać na opłacenie podatku w określonej wysokości, możne przyjść do urzędu, 

złożyć podanie o umorzenie raty bądź jej części, wtedy sprawdzana jest sytuacja finansowa 

mieszkańca i na tej podstawie podejmowana decyzja o umorzeniu bądź nie. Dodał, iż należy 

zrobić wszystko aby przyciągnąć i zatrzymać inwestorów, co spowoduje dodatkowe miejsca 

pracy dla mieszkańców gminy oraz wpływy z podatków do budżetu. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

uważa, iż zakłady, które mają powstać na ul. Zamostowej powinny znajdować się w innym 

miejscu np. w strefie ekonomicznej przy ul. Kościuszki. Przy ul. Ełckiej powstały nowe bloki, 

mieszkańcy będą skarżyć się m. in. na hałasy, zanieczyszczenia. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

powiedział, iż 15 czerwca br. odbyło się spotkanie Zespołu ds. Inwestycji Uciążliwych, w 

których uczestniczył prezes spółki i dyrektor. Wytłumaczyli całą inwestycję. Zadeklarowali, że 

kominy mają zostać zamontowane na teren obecnej centrali nasiennej. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, iż w przestrzeni publicznej znajduje się wiele nieprawdziwych informacji. Więcej 

szkodliwych emisji do środowiska będą emitowały sąsiednie domki jednorodzinne i nowo 

powstały blok aniżeli zakład, który ma powstać. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

uważa, że inwestycja „Zwiększenie i ochrona bioróżnorodności na obszarze miasta Olecko” 

została wykonana w sposób nie właściwy i nierzetelny, w szczególności w części znajdującej 

się na Osiedlu Siejnik. Należy tak planować inwestycję, aby nie trzeba było dokładać środków 

na zadania niekwalifikowalne, a w tym przypadku zostało dołożone ponad pół mln zł. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że proces przeprowadzenia inwestycji musi być zgodny z prawem. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

dodała, że nie tylko przy tej inwestycji były koszty niekwalifikowalne. 

Kierownik Wydziału BI – Katarzyna Nieczepa 

powiedziała, że Wydział Budownictwa w większości pracuje na wnioskach o dofinansowanie 

pisane jeszcze przez zlikwidowany Wydział Strategii i Rozwoju. Pracownicy wydziału BI 
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realizują zadanie na podstawie wniosku jaki został złożony o dofinansowanie. Pracownicy są 

rozliczani za błędy popełnione przez kogoś innego. Wszelkiego rodzaju prace dodatkowe, 

które wynikają z nieuszczegółowienia projektu/koncepcji są kosztami niekwalifikowalnymi. 

Innych pytań ani uwag do raportu nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum zaufania. 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej należących do 

zakresu działania komisji 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił treść skargi oraz projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała na czyjej działce znajdują się studzienki wyniesione powyżej wysokość gruntów. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że na terenie gminnym. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, iż na działkach trwają prace mające na celu podniesienie terenu do poziomu gruntów 

sąsiadujących, terenu galerii Arkadia Park, czy też terenu działki skarżącego. Wraz z 

podniesieniem terenu automatycznie podnoszone są studnie kanalizacji deszczowej, aby był 

do nich dostęp w każdej chwili. Kiedy prace zakończą się, komin studzienki zostanie 

wyrównany do poziomu gruntu. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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a) projekt uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, nauczycieli 

pracujących z grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci młodsze oraz 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć 

w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

Gminę Olecko 

Inspektor Wydziału EK – Urszula Zabłocka 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, wskazując autopoprawkę burmistrza 

polegającą na sprecyzowaniu zapisu w tabeli w punkcie 4, który powinien brzmieć: 

„Nauczyciel przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 

wychowania przedszkolnego pracujący z grupą obejmującą dzieci sześcioletnie i dzieci 

młodsze”, a nie „(...) dzieci innych grup wiekowych”. Po zmianie pkt 4 w tabeli jest zgodny 

literalnie z treścią art. 42 ust. 7 pkt 3 lit. c Karty Nauczyciela. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie konsultacji społecznych z 

mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu obywatelskiego 

Inspektor Wydziału PR – Monika Błaszak 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

zapytał kiedy zostanie zrealizowane zadanie wybrane podczas głosowania zgłoszone do 

budżetu obywatelskiego na 2022 rok. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że trwają ostatnie ustalenia projektowe i w najbliższym czasie pracę się 

rozpoczną. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Olecko dotyczących budżetu 

obywatelskiego. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Park w Olecku 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując przedmiotowy teren na mapie. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

zapytał czy działka będzie wystawiona na sprzedaż czy pozostanie gminna. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że działka pozostanie własnością gminy.  Obecny budynek hotelu „Maraton” 

zostanie wyburzany i w jego miejsce powstanie nowy. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

dodała, iż obecny plan zakłada tylko rozbudowę o część gastronomiczną bez możliwości 

nadbudowy. Zburzenie hotelu jest bardziej korzystne niż jego przebudowa. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Park 

w Olecku. 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego – Gordejki 1 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując przedmiotowy teren na mapie. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – Gordejki 

1. 

e) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Judziki 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując przedmiotowy teren na mapie. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

zapytał jakie koszty będzie musiała ponieść gmina w związku z przygotowaniem planu. 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że kilkadziesiąt tysięcy złotych. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

zaproponował aby inwestor partycypował w kosztach. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

powiedziała, że do tej pory przy powstawaniu farm fotowoltaicznych nie były wymagane 

przystąpienia do mpzp. Zapytała dlaczego w tym przypadku należy to zrobić. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że ugruntowało się orzecznictwo, iż wszystkie farmy fotowoltaiczne, które 

mają ponad 1 MW powinny być uchwalane w drodze miejscowego planu. Są przypadki, że 

warunki zabudowy to regulują i jeżeli nie ma procesów odwoławczych i składanych skarg to 

one przechodzą. W przypadku kiedy mogą być konflikty społeczne sądy orzekają, że powinno 

to być w drodze miejscowego planu. Planowana inwestycja w obrębie ewidencyjnym Judziki 

ma mieć ok. 250 MW. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 

ewidencyjnym Judziki. 
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f) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Oleckiemu 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał o długość chodnika na który ma zostać przeznaczona pomoc finansowa. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że na odcinku od istniejącej zatoki autobusowej do krzyża w ciągu drogi 

powiatowej 1810N. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy Powiatowi Oleckiemu. 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych, garaży i lokalu użytkowego 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, garaży i lokalu użytkowego. 

h) projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz zasad tego handlu 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2022 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, która dokładnie droga będzie przebudowywana oznaczona na dz. Nr 1188/100 oraz 

1188/101. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że to wjazd na szyjkę, po prawej stronie. 

Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała o kwotę przeznaczoną na zwiększenie diet radnych. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

odpowiedziała, że jest to 164.000,00 zł. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała na co zostanie przeznaczona pozostała kwota z dz. 750. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że w związku z odejściem na emeryturę dwóch pracowników należy wypłacić im 

6 miesięczne wynagrodzenie. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

w dz. 801 Oświata i wychowanie zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.358.118,41 zł. 

Zapytała jaka część z tej kwoty zostanie przeznaczona na podwyżki dla nauczycieli. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

odpowiedziała, że kwota podwyżki to ok. 880 tys. W projekcie uchwały zostaje wprowadzona 

kwota 545 tys. zł, które gmina otrzymała z subwencji. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 
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j) projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 

2021-2035 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2035. 

k) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic: Ełcka i Zamostowa w Olecku 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując przedmiotowy teren na mapie. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał na kiedy zaplanowane jest spotkanie z mieszkańcami dotyczące planowanej 

inwestycji. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że na etapie projektowania planu. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

poprosił, aby mieszkańców ul. Zamostowej oraz mieszkańców nowo wybudowanego bloku 

na Osiedlu Siejnik, poinformować o spotkaniu zespołu ds. uciążliwych poświęconego 

planowanej zabudowy produkcyjnej z usługami przy wykorzystaniu istniejącej infrastruktury 

kolejowej. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

dodała, iż czas na składnie wniosków do planu to 3 tygodnie. Informacja o takiej możliwości 

jest podawana do publicznej wiadomości. Po dokonaniu wyboru projektanta i sporządzeniu 

koncepcji planu będzie mógł zebrać się zespół ds. uciążliwych, gdzie będą mogli zostać 

zaproszeni wszyscy chętni mieszkańcy, inwestor oraz projektant planu. 
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W projekcie planu zaplanowana jest strefa buforowa, w której można zrobić usługi i zieleń, 

wykluczając mieszkaniówkę. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała czy od strony ul. Zamostowej jest zaplanowana również strefa buforowa. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że w obowiązującym planie jest strefa buforowa od strony ul. Zamostowej i 

ul. Ełckiej jako ZP, czyli zieleń projektowana. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic: Ełcka i Zamostowa w Olecku. 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021 rok 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione 

Spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 5 – Wnioski komisji 

Członek komisji – Marcin Roszko 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ poprosił o wykoszenie pobocza wzdłuż Wiewiórczej Ścieżki oraz terenów zielonych w 

mieście; 

➢ wystosować pismo do Starostwa Powiatowego w Olecku aby podjęli działania w celu 

wykoszenia trawy wzdłuż pobocza od obwodnicy do Osiedla Siejnik. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że ceny usług i towarów przy tak wysokiej inflacji powodują, że cięte są 

wydatki bieżące. 

Członek komisji – Wacław Olszewski 

zwrócił uwagę, iż w parku na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji znajdują się 

porozrzucane worki. Poprosił o ich uprzątnięcie oraz wykoszenie traw. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że zgłosi sprawę do dyrektora MOSiR. 

Członek komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała czy zostanie rozwiązany problem braku ratowników do obsłużenia kąpielisk 

„Skocznia” i „Szyjka”. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że według przepisów do 100m bieżących linii brzegowej wystarczy 2 

ratowników. Nabór nadal jest otwarty, mogą zgłaszać się osoby chętne do pracy na 

kąpieliskach. 

Członek komisji – Marcin Roszko 

zaproponował, aby w przyszłości MOSiR organizując bezpłatne szkolenie ratowników, 

zabezpieczył się poprzez podpisanie zobowiązania przez kursanta o obowiązkowym 

odpracowaniu kursu na naszych kąpieliskach. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że w zeszłym roku zostało przeszkolonych 12 osób, a 5 z nich zrobiło 

uprawnienia KPP. Aby móc pracować jako ratownik należy mieć również kurs KPP. 
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Komisja podjęła dyskusje na temat wandalizmu na terenie miasta. 

Przewodniczący komisji – Dawid Bondarenko 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ ponowił wniosek o punktową naprawę drogi betonowej w Łęgowie. Zaproponował, 

aby zdjąć piasek z terlinki i uzupełnić ubytki; 

➢ poprosił o postawienie ławki przy przystanku przy Cmentarzu Komunalnym II. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Dawid Bondarenko 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 
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